

# It's time to order school uniforms for September!

Please order school uniforms at least 2 weeks in advance to allow time for custom embroidery of the school logo on some items. **The daily school uniform is burgundy polo shirt, khaki pants or khaki skirt, and black shoes.** Additional items may also be available from vendors. Students may continue to wear items from previous years, however, new items for 2018-2019 school year will be available in burgundy and khaki colors only.

School uniforms improve visibility and safety for all students, especially for off-site field trips and off-site outdoor recess this coming school year. Please also be reminded to wear school uniform for Picture Day. New school uniforms are available for purchase directly from the following vendors.

(Note: Free uniforms may be available for eligible students - please ask Parent Coordinator Ms. Alice McCabe in the main office.)

## 1. COOKIE'S KIDS

[www.cookieskids.com/invite/ShuangwenschoolPta](http://www.cookieskids.com/invite/ShuangwenschoolPta)

To order online, go to the SCHOOL UNIFORMS menu and then, for FIND YOUR SCHOOL please type the "school source code": SHUANG to access items with school logo. Use the special website link above for \$10 off your first order of \$50 or more.

To order in-person, go to the Cookie's store at 510 Fulton Street, Brooklyn, near the Jay St-Metrotech "A,C,F,R" subway station and ask a store clerk for help to order uniforms for PS184m Shuang Wen School, to be shipped to your home.

## 2. LANDS END

[www.landsend.com](http://www.landsend.com)

To order online, go to the SCHOOL UNIFORMS menu, please type the school number 900150509 or search by name "SHUANG" to access items with school logo.

# 請在 9 月之前訂購校服!

請至少提前兩週訂購校服，以便有時間定制學校徽章上的刺繡。日常校服是棗紅色馬球衫，卡其布褲子或卡其色裙子，黑色鞋子。還可以購買額外的服裝選擇。學生可能會繼續穿前幾年的校服，但是，2018-2019 學年的新校服將只有棗紅色和卡其色。

校服可以提高所有學生的知名度和安全性，特別是新學年的校外教學和操場戶外休息時間。此外還要提醒大家穿著校服參加照相日。新校服可直接從以下供應商處購買。

(注意：符合條件的學生可以獲得免費制服--請到辦公室詢問家庭聯絡員朱老師。)

## 1. COOKIE'S KIDS

[www.cookieskids.com/invite/ShuangwenschoolPta](http://www.cookieskids.com/invite/ShuangwenschoolPta)

要上網訂購，請搜尋“SCHOOL UNIFORM”（制服）和“FIND YOUR SCHOOL”（選擇學校），請輸入“SCHOOL SOURCE CODE”（學校代碼）：SHUANG 找到帶有學校標誌的服裝。使用上面的特殊網站鏈接，首次訂購滿\$50 即可獲得\$10 的折扣。

如需親自訂購，請前往位於布魯克林的 510 Fulton Street, Brooklyn 的 Cookies 商店，靠近 Jay St-Metrotech “A, C, F, R” 地鐵站，並向商店店員詢問如何購買 PS184m 校服。商店會將它們郵寄到您的家庭住址。

## 2. LANDS END

[www.landsend.com](http://www.landsend.com)

要上網訂購，請搜尋 SCHOOL UNIFORMS（校服），請輸入學校號碼 900150509 或按學校名稱“SHUANG”搜索帶校徽的服裝。